
 

 

Östermalms stadsdelsförvaltning Protokoll 

Dnr ÖST 2022/ 8  

Sida 1 (3) 

2022-12-01 

  

Protokoll Östermalms stadsdelsnämnds råd för 
funktionshinderfrågor 2022-12-01 

 

Närvarande ledamöter: 

Jan Delvert  

(Personskadeförbundet RTP)  

 

Carina Björklund 

(Riksförbundet för social och mental hälsa- RSMH) 

 

Stefan Fagerström  

(FUB Stockholm) 

 

Övriga: 

Birgit Marklund Beijer (S), ordförande stadsdelsnämnden (p. 10) 

Andrea Hedin (M), vice ordförande stadsdelsnämnden (p.10) 

Kerstin Andersson, stadsdelsdirektör (p.10) 

Jan Rönnberg, avdelningschef socialtjänsten 

Maria Thomelius, verksamhetsutvecklare, socialtjänstavdelningen 

 

Tidpunkt: 

Torsdagen den 1 december, klockan 14:30 – 16:30 

 

Plats: 

Karlavägen 104, Garnisonen 

 

Protokoll justeras 2022-12-06  

 

   

Jan Delvert  Stefan Fagerström 

 

Ordförande  Vice ordförande  
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1. Sammanträdets öppnande 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Dagens 

gäster Birgit Marklund Beijer (S), ordförande stadsdelsnämn-

den, Andrea Hedin (M), vice ordförande stadsdelsnämnden och 

Kerstin Andersson, stadsdelsdirektör deltar från kl. 15:00. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Utseende av justerare 

Stefan Fagerström utsågs att jämte ordförande justera dagens 

protokoll.  Sista dag för justering bestämdes till den 6 decem-

ber.   

 

4. Föregående protokoll  

Rådets protokoll från 2022-11-03 godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

5. Information från stadsdelsförvaltningen  

Jan Rönnberg redogjorde kort för den framtida föreslagna sam-

manläggning där Norrmalm och Östermalm från och med 1 juli 

2023 föreslås bilda den nya stadsdelen Norra Innerstaden.  

Rådets ordförande konstaterade att rådens framtida organise-

ring, där Östermalms råd enligt fullmäktiges beslut ska slås 

samman med Södermalms råd, rimmar illa med sammanlägg-

ningen. Det finns i nuläget en del obesvarade frågor avseende 

arbetsformerna som kommer att behöva redas ut så snart det 

nya rådet är på plats.  

Det nya rådet kommer att kallas till ett första konstituerande 

möte när respektive stadsdelsnämnd fattat beslut om nya leda-

möter. Enligt uppgift kommer Funktionsrätt Stockholms stad 

att lämna förslag till nomineringar i början av december. 

 

6. Pensionärsrådets protokoll 

Pensionärsrådets protokoll från den 7 november lades till hand-

lingarna.  

 

7. Trygghetsvandring Norra Djurgårdsstaden  

Den representant för FH-rådet som anmält deltagande till trygg-

hetsvandring den 15 nov. var förhindrad att delta. 
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8. Genomgång av bevakningslistan 

Rådets bevakningslista gicks igenom och uppdaterades. Listan 

biläggs protokollet.  

 

9. Övriga frågor 

Information från ordförande  

Ordförande informerade om senaste och kommande möte med 

kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågor. Vidare infor-

merades ledamöterna om de informationsträffar som äger rum 

under december då Funktionsrätt Stockholms stad bjuder in le-

damöterna från stadens råd.   

 

10. Möte med presidiet och stadsdelsdirektören 

Ordförande hälsade Birgit Marklund Beijer (S), ordförande i 

stadsdelsnämnden, Andrea Hedin (M), vice ordförande i stads-

delsnämnden och Kerstin Andersson, stadsdelsdirektör väl-

komna till mötet. 

 

Birgit Marklund Beijer och Andrea Hedin inledde med att tacka 

för inbjudan och lyfte fram betydelsen av rådets roll i nämn-

dens arbete. Därefter diskuterades de inspel till verksamhets-

plan 2023 som rådet lämnat. Inspelen kommer att beaktas i ar-

betet med att ta fram nämndens verksamhetsplan för kom-

mande år. Rådets inspel biläggs protokollet.  

 

Som avslutning tackade Andrea Hedin, på nämnden vägnar, rå-

dets ledamöter för en gedigen arbetsinsats under mandatperi-

oden och överlämnade blommor. Förvaltningen tackade leda-

möterna för ett gott samarbete och överlämnade en gåva.   

 

11. Nästa möte 

Förvaltningen kallar till ett första konstituerande möte när nya 

ledamöter är valda av Östermalms respektive Södermalms 

stadsdelsnämnd.   

 

12. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet och tackade för allas deltagande. 

 


